



IPN Rz 536/6

AKTOTWÓRCA

Zespół/Zbiór:

Zbiór: Feliks Rembiałkowski

INFORMACJE IDENTYFIKUJĄCE

Sygnatura IPN: IPN Rz 536/6

OPIS ZAWARTOŚCI

Tytuł:

Materiały różne z prasy polskiej i zagranicznej poświęcone historii.

Opis:

„Dziennik Związkowy – Polish Daily News”, nr 59 (Rok XCVIII) z 25–27 marca 2005 r. poświęcony pamięci Edwarda Moskała. Kopia okolicznościowego informatora pt. „Pierwszy światowy zjazd rodzin osadników wojskowych” dotyczącego spotkania z 16–17 września 1995 r. w Warszawie. Numer specjalny „Przekroju” z 11 listopada 1988 r. Wydanie specjalne „The Epoch Times” z 2004 r. poświęcone Partii Komunistycznej Chin. „Veteran’s Voice”, numery 17–20 z: 15 kwietnia, 1 maja; 15 maja i 1 czerwca 1994 r. oraz wydanie zimowe „France Magazine”, nr 29, 1993/1994 poświęcone rocznicy desantu w Normandii. Dodatkowo artykuły: „Biało-czerwona na Monte Cassino. 70. rocznica bitwy” [z:] „Dziennik Związkowy – Polish Daily News”, nr z 16–18 maja 2014 r. oraz „Droga przez łyżę – 75. rocznica wywózki Polaków na Syberię” [z:] „Dziennik Związkowy” z 22–24 lutego 2013 r. Ponadto kserokopie artykułów prasowych: „90. rocznica objęcia przez gen. Hallera dowództwa Armii Polskiej we Francji [z:] „Kurier Codzienny”, nr z 10–12 października 2008; 1 strona „Dziennika Chicagowskiego - The Polish Daily News” z 14–15 sierpnia 1970 z przemówieniami W. Witosa z 1920 r.; 40. Rocznica samospalenia Ryszarda Siwca [z:] „Kurier Codzienny” z 12–14 września 2008 r. Kopie artykułów prasowych zamieszczonych w niezidentyfikowanych czasopismach: „Jubileusz 75-lecia Placówki 39 SWAP”; Irena Heppen, „Jan Kiepusza – prosty chłopak z Sosnowca”; Z. Bohusz-Szysko, „Bitwa o Monte Cassino”. Władysław Anders, „Bitwa”; kserokopia zdjęcia gen. W. Andersa w czasie jednej z uroczystości polonijnych. „Dziennik Związkowy – Polish Daily News” nr 73 (Rok CIII) z 16–18 kwietnia 2010 r. poświęcony Marii i Lechowi Kaczyńskim. „Kurier Chicago”, nr 17 (3398) Rok XVIII z 25 kwietnia – 1 maja 2014 r. poświęcony Janowi Pawłowi II z okazji kanonizacji. Pierwsza strona „Dziennika Związkowego” nr 91 (Rok CVI) z 10–12 maja 2013 r. z artykułem pt. Mój Dzień Zwycięstwa – Wspomnienia chicagowskich weteranów. Wycinki z prasy polonijnej różne. Kserokopia listu Prezydenta RP prof. Lecha Kaczyńskiego do organizatorów i uczestników uroczystości odsłonięcia i poświęcenia Pomnika Katyńskiego na Cmentarzu św. Wojciecha w Niles-Chicago, datowanego na 17 maja 2009 r. Kserokopie różne związane głównie z historią Polski. Kserokopie z tekstami reportaży autorstwa Tadeusza Wojciecha Grygla o uroczystościach upamiętniających zbrodnię na ludności polskiej w lesie Hajki na Białorusi dokonaną 5 sierpnia 1942 r. oraz nieznanego autora pt. „Październik dla Maczka” – wydruk ze strony www.radiomaryja.pl. Dodatkowo druk zaproszenia Wydziału Stanowego Kongresu Polonii Amerykańskiej na bankiet z okazji „Dnia Pułaskiego” z 5 marca 2007 r. w Chicago. Broszura pt. Nowi mściciele i tak już brudnej wody (Na marginesie przyjazdu Arciszewskiego i Andersa), New York, wrzesień 1950, - paszkwil na osoby gen. Andersa i T. Arciszewskiego wydany z okazji ich wizyty w USA, podpisany przez „Komitet Obrony Demokratycznej Polski”.

DATY WYTWORZENIA DOKUMENTÓW

Data początkowa: 1950

Data końcowa: 2014

OPIS ZEWNĘTRZNY

Forma fizyczna: Dokumentacja aktowa

Liczba tomów: 1

Liczba stron: 311

MIEJSCE PRZECHOWYWANIA

Nazwa archiwum:

[Oddziałowe Archiwum Instytutu Pamięci Narodowej w Rzeszowie](#)